
 
 
 

 
 

 

Interpellation till Kommunfullmäktige 2023-03-30 

 

Blir det fler fotbollsplaner före 2029? 

Interpellation ställd till kommunstyrelsens ordförande Matilda Hubinette. 

 

Idrott gör skillnad. Sysslolöshet byts ut mot gemenskap. Idrotten medverkar till en 

meningsfull fritid genom nya kompisar, gemenskap och laganda. Idrotten är en av få arenor 

där vi umgås över olika gränser. Det är på planen, i omklädningsrummet och på träningarna 

som barn, ungdomar och vuxna från olika miljöer möts. 

I takt med att Knivsta växer, så ökar efterfrågan på fritidsanläggningar i samma takt. Idag 

finns en konstgräsplan, och två större gräsplaner för fotboll. Kommunen har ingen 

anläggning för friidrott. 

Det SD-stödda styret strök redan i Mål och budget för 2023 posten i investeringsbudgeten 

för fler fotbollsplaner, och det under hela perioden fram till och med 2026.  

Socialdemokraterna anser att större omsorg måste läggas på områden för rekreation, lek, 

och idrott när kommunen växer. Fritidsområden, stadsparker, lekplatser och andra öppna 

platser som möjliggör för både organiserade och spontana aktiviteter måste prioriteras i 

förhållande till bostäder och verksamheter.  

Hur ser du och ditt styre på frågan och vad kan föreningarna förvänta sig? Kommer det SD-

stödda styret med Knivsta.Nu och Kristdemokraterna att arbeta med den här frågan under 

mandatperioden?  

 

Harriet Swanberg 

Gruppledare, Socialdemokraterna 

 

 

 


